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Protokół ustaleń posiedzenia nr 12/2019 Rady Architektury IT (RA IT) 12 czerwca 2019 r.

A. Uczestnicy:
Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Karol Okoński kierownik Zespołu Rady Architektury IT. 
W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby 
zaproszone do udziału w posiedzeniu Zespołu: 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja / Departament

1. Andrzej Ręgowski – Zastępca Kierownika Zespołu MC

2. Dariusz Bogucki – członek Zespołu MSWiA

3. Jacek Wojcieszyński – członek Zespołu COI

4. Roman Janczarek – członek Zespołu MF

5. Jolanta Serafin – członek Zespołu NFZ

6. Adam Waszkiewicz – członek Zespołu NDAP

7. Paweł Masiarz – członek Zespołu CSIOZ

8. Krystyna Michalik – wsparcie administracyjne MC

9. Anna Długosz - gość GUS

10. Joanna Baranowska - gość MC

11. Andrzej Tokarzewski - gość MC

12. Tomasz Marcinek - gość MC

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad:
1. Opiniowanie projektów

 EkoMiasto i jego otoczenie – zrównoważony rozwój miasta i cennych przyrodniczo 
obszarów zagrożonych antropopresją

 Budowa chmury obliczeniowej Policji jako inkubatora innowacyjności i bezpieczeństwa
2. Prezentacja wizji projektu Wspólna Infrastruktura Informatyczna Państwa

C. Przebieg obrad.

Ad 1. Opiniowanie projektów.
Lp. Nazwa projektu Lider 

opiniowania w 
RA

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja 
RA

Przebieg głosowania

1 EkoMiasto i jego 
otoczenie – 
zrównoważony 
rozwój miasta i 
cennych przyrodniczo 
obszarów 
zagrożonych 
antropopresją

Dariusz Bogucki Rada Architektury zaleca: 
 Wyliczenie udostępnianych usług w punkcie 2.2 

(informacja o nich pojawia się w innych rozdziałach 
dokumentu); 

 Wyjaśnienie czy Portal EkoMiasto to nowy obiekt, czy 
też rozbudowa portalu 
http://www.region.uni.lodz.pl/ekomiasto/;

 Wyjaśnienie przeznaczenia kwoty 13,75 mln (czy to 
zakup przestrzeni dyskowej czy budowa własnego 
klastra danych, jaką część zakupu stanowi 
specjalistyczny sprzęt do digitalizacji);

 Szczegółowe opisanie kategorii zakupowych; 
 Wyjaśnienie przeznaczenia kwoty 12,65 mln (40% 

KONIECZNOŚĆ 
PONOWNEGO 
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PO SPEŁNIENIU 
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W INNYM 
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Liczba obecnych: 10
Głosujących: 8
Liczba głosów za:  8
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

http://www.region.uni.lodz.pl/ekomiasto/
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wartości projektu) - jaką część z tej kwoty obejmują 
wynagrodzenia personelu jaka koszty a jaką koszty 
biura projektu; 

 Weryfikację ryzyk w szczególności ryzyka 
przedłużających się zakupów. 

2 Budowa chmury 
obliczeniowej Policji 
jako inkubatora 
innowacyjności i 
bezpieczeństwa

Adam 
Waszkiewicz

POZYTYWNA Liczba obecnych: 10
Głosujących: 8
Liczba głosów za: 7
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 1

Ad 2. Wspólna Infrastruktura Informatyczna Państwa

Joanna Baranowska przedstawiła cele, produkty i harmonogram projektu. Architektura rozwiązania została 
przedstawiona przez Andrzeja Tokarzewskiego. Opis założeń projektu zostanie przesłany do 19 czerwca. 
Projekt będzie rozpatrywany na posiedzeniu Rady 26 czerwca lub w kolejnym tygodniu. Liderem 
opiniowania jest pan Adam Waszkiewicz.

Kierownik Zespołu

Podpis cyfrowy

Karol Okoński
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